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Protokół nr 45/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 stycznia 2012r. 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie rozszerzył porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia wraz 
z rozszerzeniem stanowią załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 
Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim Nr I/10/10 z dnia 30 listopada 2010 r. w sprawie powołania 
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego.  
 

/Na posiedzenie weszła Pani Anna Andrzejczak - kierownik Biura Rady Powiatu/ 
 

Pani A. Andrzejczak przedstawiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiana uchwały Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim Nr I/10/10 z dnia 30 listopada 2010 r. jest konieczna w związku z rezygnacją Pana Andrzeja 
Andrzejewskiego z funkcji członka Komisji Bezpieczeństwa Publicznego.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Drugim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2012 rok. 
 

Zarząd zapoznał się z planem pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na rok 2012. 
Pani A. Andrzejczak wyjaśniła, że plan pracy stałych komisji Rady Powiatu jest otwarty, mogą nastąpić zmiany.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Trzecim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu 
pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2012 rok. 
 

Zarząd zapoznał się z planem pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na rok 2012 r. Starosta 
zadecydowała, że przeprowadzi rozmowę z Przewodniczącą Rady Powiatu dotyczącą tematyki sesji styczniowej, 
aby wyjaśnić punkt: ”Informacja Starosty o aktualnym stanie powiatu”. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu./  
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji 
w 2012 r. kalendarza powiatowych uroczystości i konkursów o charakterze edukacyjnym oraz 
kulturalnym.  
 

/Na posiedzenie wszedł Pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Pan A. Korecki przedstawił kalendarz powiatowych uroczystości i konkursów o charakterze edukacyjnym oraz 
kulturalnym. Starosta zaproponowała, aby w przyszłości zaplanować mniej konkursów ale o wyższej randze. 
Pani K. Trzaskalska dodała, że w powiecie nowomiejskim mają miejsce dwa podobne konkursy powiatowe- 
konkursy ortograficzne. Padła propozycja, aby pozostał tylko jeden.  
Sekretarz wyjaśniła, że konkurs pn. „Ortograficzna Corrida” w Kurzętniku nie jest dofinansowywany przez 
powiat.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji  
w 2012 r. celów operacyjnych wynikających z „Powiatowego programu promocji zdrowia i profilaktyki 
na lata 2007 - 2015”. 
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Wicestarosta zapytał w jaki sposób będą osiągnięte cele?  
Starosta dodała, że niektóre cele są ujęte w programach, które realizuje PCPR.  
Sekretarz wyjaśniła, iż łącznie z stacją Sanitarno Epidemiologiczną są organizowane konferencje. 
Poinformowała, że niektóre zadania zostały całkowicie wyjęte, ponieważ brakuje środków pieniężnych (tak jak 
w przypadku szczepień przeciw rakowi szyjki macicy).   
Wicestarosta wniósł uwagę do celu nr 3 oraz nr 4. Uważa, że nie można mieć wpływu na zmniejszenie 
rozpowszechniania palenia tytoniu oraz zmniejszenie spożycia alkoholu. Zdaniem Wicestarosty celem powinno 
być zwiększenie świadomości co do szkodliwości palenia tytoniu oraz spożycia alkoholu. 
Starosta poinformowała, że cel jest dobry, zaś zwiększenie świadomości jest rezultatem.  
Wicestarosta poinformował, iż utrzymuje swoje zdanie, ponieważ ten cel nie jest mierzalny.  
Sekretarz dodała, że są to wskaźniki miękkie. Wyjaśniła, że do każdego celu są zadania, każde zadanie posiada 
określone działania. Są prowadzone konferencje, które podnoszą świadomość uczestników na dany temat. 
Liczba tych uczestników jest mierzalna.   
 

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
 

Czwartym punktem rozszerzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia analizy 
wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 2011r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku 
uzupełniającego. 
 

Pan A. Korecki szczegółowo omówił projekt uchwały.  
Wicestarosta zapytał jak wysoki może być jednorazowy dodatek uzupełniający? 
Pan A. Korecki wyjaśnił, że około 200, 250 zł. Dodał, iż była także osoba, która otrzymała tylko 1 zł.  
Starosta zasugerowała, aby zmienić tytuł uchwały. 
Sekretarz wyjaśniła, że według rozporządzenia przeprowadza się analizę, później sprawozdanie.  
Zarząd zadecydował, by zmienić tytuł „w sprawie analizy wydatków (…)” na „w sprawie przyjęcia analizy 
wydatków (…)”.  
/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem porządku było zapoznanie się z pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  
w Grodzicznie. 
 

Zarząd zapoznał się z pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie dotyczącym przyjęcia nowej 
pensjonariuszki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Katolickiego Ośrodka Adopcyjno – Opiekuńczego Archidiecezji Warmińskiej w Ostródzie, 
któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Jolanta Haska- pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/  
 

Pani J. Haska szczegółowo przedstawiła sprawozdanie Katolickiego Ośrodka Adopcyjno – Opiekuńczego 
Archidiecezji Warmińskiej w Ostródzie, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
Wyjaśniła, iż nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki. 
 

Drugim punktem rozszerzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 
„Nazaret Świetlicy dla Dzieci im. Bł. Ks. Wincentego Frelichowskiego”, któremu zlecono realizację 
zadania z zakresu pomocy społecznej. 
 

Pani J. Haska szczegółowo przedstawiła sprawozdanie „Nazaret Świetlicy dla Dzieci im. Bł. Ks. Wincentego 
Frelichowskiego”, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. Stanowi ono załącznik nr 4. 
Wyjaśniła, iż nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki. 
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/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  
Trzecim punktem rozszerzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu 
rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lub. z/s w Kurzętniku na rok 2012. 
/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Ryszard Kłosowski- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Dyrektor ZDP wyjaśnił, że corocznie przyjmowany był plan rzeczowo-finansowy na cały rok teraz jest tylko 
rzeczowy. Chciałby, aby uchwała była jak najszybciej podjęta, by nie tracić czasu na przetarg związany  
z remontem cząstkowym dróg. Dyrektor ZDP przedstawił dokładnie Plan rzeczowy robót Zarządu Dróg 
Powiatowych w Nowym Mieście Lub. z/s w Kurzętniku na rok 2012 rok stanowiący załącznik nr 5. Wyjaśnił, iż 
przetarg zamierza ogłosić w dniu sesji lub w kolejnym dniu.  
Omawiając roboty utrzymaniowe, Dyrektor ZDP poinformował o problemie z wycinką drzew, ponieważ RDOŚ 
nie wydaje pozwolenia na wycięcie większości drzew.  
Pan W. Jabłoński zasugerował, by w tej sytuacji pobierać większe środki finansowe, gdyż drzewa niszczą drogi.  
Dyrektor ZDP poinformował również, że został wykonany pas drogowy (od 9 do12 metrów) na odcinku drogi 
Ostrowite – Górale. Należałoby teraz przynajmniej nawieźć żwirem, aby droga została utwardzona. 
Wicestarosta poruszył także temat budowy parkingu oraz drogi wewnętrznej przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Poinformował, że spotkał się z prezesem spółki komunalnej budującej kotłownie oraz z projektantem sieci i całej 
przebudowy. Razem doszli do wniosku, że nie byłoby rozsądne aby realizować inwestycję w tym roku, 
ponieważ nie ma fizycznej możliwości, żeby nowy asfalt po roku się nie zapadł.  
Starosta zaproponowała, by w bieżącym roku zacząć z drugiej strony.  
Wicestarosta wyjaśnił, iż takie działania przedrożą całą sytuację oraz przedstawił koncepcję utworzenia 
budynków mieszkalnych, które miałyby zostać przerobione ze starych budynków (hali) znajdujących się przy ul. 
Grunwaldzkiej.  
Dyrektor ZDP poinformował również, iż wykonał telefon do ZDP w Inowrocławiu. Uzyskał informacje na temat 
planowanego parkometru. Wyjaśnił, że Rada Gminy lub Miasta na wniosek burmistrza lub prezydenta 
zaopiniowany przez organy zarządzające drogami i ruchem na drogach może ustalić strefę płatnego parkowania. 
Dodał, także że w tej sytuacji musi wypowiedzieć się Radca Prawny, ponieważ nie jest to droga.  
Wicestarosta poinformował, że sytuacja może ulec zmianie kiedy powstaną budynki mieszkalne i będzie 
wybudowany dla nich parking. Wtedy nikt nie będzie parkował w płatnym miejscu.  
Dyrektor ZDP zawnioskował, aby Zarząd dysponując nadwyżką wziął pod uwagę ZDP. Wyjaśnił, że ZDP 
posiada sprzęt od 1976, 1980 roku, który należy często naprawiać. Dodał, że posiada także mało środków 
pieniężnych potrzebnych na zimę.  
Starosta zapytała co byłoby w sytuacji kiedy zima zaczęła by się już od listopada? 
Dyrektor wyjaśnił, iż w tamtym roku otrzymał 330 tys. zł. Zarządy sąsiednie mają ok.1,5 mln zł. W tym roku 
Dyrektor otrzymał tylko 80 tys. zł. Zawnioskował także, aby Zarząd uwzględnił niedokończony fragment drogi 
w Nowym Dworze Bratiańskim.     
Skarbnik dodała, że w planie rzeczowym robót Zarządu Dróg Powiatowych nie widzi inwestycji.  
Dyrektor ZDP wyjaśnił, że 19 stycznia 2012 wraz z naczelnikiem wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem przyjdzie omówić plan do Skarbnik Powiatu.     
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
/Dyrektor ZDP opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Piątym punktem rozszerzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla poszkodowanych w Nawrze. 
 

Sekretarz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu. Wyjaśniła, że dotyczy wniosku pani /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, której budynek 
uległ zniszczeniu na skutek pożaru. Dodała, iż do uchwały będzie dołączona umowa.  
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem rozszerzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 
Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15.12.2011r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037. 
 

Skarbnik wyjaśniła, iż nie może zagwarantować, że wprowadzono do budżetu wszystkie zmiany. Szczegółowo 
omówiła zawiadomienie w sprawie kolegium dotyczące uwagi do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
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Nowomiejskiego. Budżet powiat niespełnienia wskaźnika w 2014 roku, dopiero w 2015 roku. Zawiadomienie 
stanowi załącznik nr 6 
Skarbnik poruszyła także kwestię dotyczącą audytora- panią E. Komoszyńską- Winiewską. Zasugerowała, aby 
pani M. Jeda- pracownik biura Audytu i Kontroli sprawdziła czy można zrezygnować z audytora, ponieważ  
w chwili obecnej wydatki Powiatu nie przekraczają 40mln zł. Jeżeli okaże się, że Powiat nie posiada, choć 
powinien mieć audytora dojdzie do naruszenia zasady dyscypliny finansowej. 
Sekretarz poinformowała, iż pani M. Jeda kontaktowała się telefonicznie z Ministerstwem Finansów, które 
wyjaśniło, że Powiat nie musi posiadać audytora. Zaleciła, aby pani M. Jeda sporządziła pismo, by uzyskała 
również odpowiedź pisemną.   
Skarbnik poinformowała, iż budżet jeszcze się nie zamknął. Wyjaśniła, że materiały dotyczące uchwały  
w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15.12.2011r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 należy 
jeszcze doprecyzować, dlatego nie zostaną rozesłane na sesję, lecz zostaną rozdane na Wspólnych Komisjach.   
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem rozszerzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany  
w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
z dnia 15.12.2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2012 r. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu nowomiejskiego.  
Wicestarosta dodał, że tylko Dyrektor ZDP odpowiedział szybko na pismo, które dotyczyło przeanalizowania 
budżetu jednostek. Pozostałe jednostki jeszcze nie przedstawiły swojego budżetu.  
Skarbnik odpowiadając na pytanie Starosty, czy był wyznaczony termin rozliczenia się z budżetu danej jednostki 
wyjaśniła, iż pani Barbara Bagińska przekazała Dyrektorom informację o obowiązku rozliczenia się do  
25 stycznia 2012 roku.  
Skarbnik zawnioskowała, by materiały dotyczące uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków 
podobnie jak powyższej uchwały zostały przekazane Radnym Rady Powiatu dopiero na posiedzeniu Wspólnych 
Komisji.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Ostatnim punktem porządku były wolne wnioski.  
 

Starosta poinformowała o zamiarze uczestnictwa w Radzie Pedagogicznej Zespołu Szkół Zawodowych  
w Nowym Mieście Lubawskim, na której poruszy temat związany z wyborem dyrektora.  
Wicestarosta zgłosił dwa wolne wnioski. Pierwszy dotyczył boiska w Nowym Mieście Lubawskim. Wicestarosta 
wyjaśnił, iż miało miejsce odklejenie się nawierzchni poliuretanowej od podłoża. Wada została stwierdzona 
podczas eksploatacji, w związku z tym dla bezpieczeństwa młodzieży obiekt został zamknięty. Wykonawca 
został wezwany do usunięcia usterek, który oświadczył pisemnie, że usunie usterkę jeżeli tylko pozwolą na to 
warunki atmosferyczne. Zwrócono się z zapytaniem do projektanta oraz inspektora nadzoru, aby wyjaśniono 
dlaczego doszło do usterki oraz jak ją usunąć. Jeżeli wykonawca naprawi uszkodzenie w sposób 
niezadowalający, należy w takiej sytuacji wystąpić o ekspertyzę, której koszt wyniesie 4.000,00 zł netto. Dodał, 
iż taka ekspertyza jest honorowana nawet w sądzie. 
Pan W. Jabłoński zapytał, czy gwarancja jest na jeden rok? 
Wicestarosta wyjaśnił, że gwarancja jest na trzy lata. 
W drugim wolnym wniosku Wicestarosta poinformował, iż przy okazji spotkania odnośnie przebiegu sieci 
ciepłowniczej na drodze wewnętrznej przy ul. Grunwaldzkiej z prezesem firmy Lubawskie Przedsiębiorstwo 
Budowlane zainteresował go kupnem działek znajdujących się przy Agencji Restrukturyzacji, Modernizacji i 
Rolnictwa oraz kupnem szkoły przy ul. Grunwaldzkiej. 
Starosta zasugerowała, iż szkołą przy ul. Grunwaldzkiej powinien zainteresować się Burmistrz Miasta.  
 
 
 
Protokół sporządziła:        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek  
      


